
Anteckningar från mittmöte 10/2 
(Antecknat av föreläsaren Ivar Simonsson (= ”Jag”))  

• Angående föreläsningarna. Många studenter tycker generellt sätt att det är högt tempo. Jag 

är medveten om detta men tempot måste tyvärr vara ganska högt. Kursen är stor (9hp) och 

det är mycket material att gå igenom. Det kom åsikter om att det skrivs för mycket och för 

snabbt på tavlan. Jag ska försöka formulera mig mer kortfattat när jag skriver på tavlan och 

använda mig av fler och längre pauser så att studenterna ska få tid att anteckna.  

• Det uppkom önskemål om att föreläsningsanteckningarna läggs upp på hemsidan innan 

föreläsningen istället för efteråt så att studenterna kan läsa i förväg vad som kommer. Det 

har varit medvetet av mig att lägga upp dom efter föreläsningen för att det kan finnas en risk 

att studenter inte dyker upp på föreläsningarna. Jag anser att det finns ett stort värde i att 

gå på föreläsningarna trots att föreläsningsanteckningarna finns tillgängliga på hemsidan. 

Med det sagt så är det upp till studenterna att bedöma vad som är bäst för dom. Därför ska 

jag hädanefter försöka lägga upp anteckningarna på hemsidan dagen innan föreläsningen. 

• Vissa tycker att uppgifterna i boken är svårförståeliga. Jag vill påminna om att det finns 

ordlistor på kurshemsidan där engelska uttryck är översatta till svenska. Jag lägger också ut 

gamla tentor på hemsidan nu så att man kan få en bättre bild över ungefär vilka typer av 

frågor som kommer ställas på tentan. 

• Det verkade inte som att studenterna saknar användandet av pingpong. Jag lägger upp all 

nödvändig information på kurshemsidan så om man besöker den ofta borde man inte missa 

något viktigt. Det förekommer även mycket kommunikation mellan studenterna så 

information som uppkommer på till exempel en föreläsning sprids snabbt till hela klassen. 

• Övningarna med Olof verkar vara populära och fungera bra.  


